

PRE-ACADEMY 2 音乐剧进阶 2

Age: 8-10 years old

Duration: 2 hours per week

Course Overview:

For performers ready to take the next step in their training, our Pre-Academy 2 course builds on previously acquired skills with a strong focus on technical development. Students will begin exploring how singing, acting, and movement work together, gradually developing the skills needed to create well-rounded and expressive performances. Through engaging and varied training methods, students will continue to expand their artistic range while also strengthening life-long skills such as confidence, communication, and creativity.

Requirements:

- Students have an intrinsic interest in Performing Arts.
- Students have a growing self-confidence and are free to express themselves on the stage.
- Students have a minimum of two years experience in at least two disciplines (acting, vocal, dance)
- Students are able to study the materials independently
- Students will finish the homework before each class.
- Students have a proficient English level and will be able to follow the class instructions.

2025-2026 SCHEDULE

TIME | CAMPUS:

Every Saturday 09:00-11:00 Pudong Lujiazui

Every Saturday 12:00-14:00 Pudong Lujiazui

年龄: 8-10 岁

课时: 每周 2 小时

课程概述:

对于准备在训练中更进一步的表演者来说,我们的音乐剧进阶 2 课程以之前掌握的技能为基础,着重于技术开发。学生将开始探索唱歌、表演和动作之间的协同作用,逐步培养创造全面和富有表现力的表演所需的各项技能。通过参与和多样化的训练方法,学生将继续拓宽他们的艺术领域,同时加强终身受用的技能,如自信心、沟通能力和创造力。

入学要求:

- * 学生对表演艺术有着内在的兴趣。
- * 学生们越来越自信,并且可以自由地在舞台上表达自己。
- * 学生在至少两个学科领域(表演、声乐、舞蹈)中拥有至少两年的实践经验。
- * 学生能够独立学习这些材料。
- * 学生将在每节课前完成家庭作业。
- * 学生具备熟练的英语水平,能够遵循课堂指导。

2025-2026 课程计划

时间 | 校区:

每周六 09:00-11:00 浦东陆家嘴校区

每周六 12:00-14:00 浦东陆家嘴校区



电话 TEL: 021-50725172

邮件 EMAIL: info@istageacademy.com

上海:

> 陆家嘴: 商城路 889 号波特营 A1 栋 203 室

> 前滩 31: 交通银行前滩 31 演艺中心排练厅(东育路与海阳西路交叉口东 60 米)

香港

> 德辅道中 317-319 号启德商业大厦 1104A

SHANGHAI

> LUJIAZUI: 203, Building A1 Betwin, No.889 Shangcheng Road

> NEW BUND 31: BOCOM NEW BUND31 Performing Arts Center Rehearsal Room

HONGKONG

> Unit 1104A, Kai Tak Commercial Building, Hong Kong



客服微信 Service WeChat